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Vertrek vanuit Düsseldorf via Dubai en Manilla naar Tacloban op 21 juli 

Bij de incheckbalie stonden we in de rij en toen we aan de beurt waren om 

in te checken, hoorden we het even in Keulen donderen ondanks dat we in 

Düsseldorf waren.  We moesten voor de emigratiedienst in de Filipijnen 

een QR code overleggen aangaande alle persoonlijke gegevens en de  

COVID inentingen. Dus dat moest even geregeld worden (let op dat even) 

we zijn er met de hulp van de service man van Emirates na een tijd  tot 

het gewenste resultaat gekomen. De vlucht ging redelijk volgens het 

vluchtschema maar op het stuk van Dubai naar Manilla over de hele vlucht 

turbulentie die soms toch wel vervelend was. In Manilla werden we gelijk 

opgevangen door een grondstewardess die ons vertelde dat we hier onze 

bagage terug kregen en hiermee door de douane moesten. Waarna we 

naar terminal 2 voor de volgende vlucht naar Tacloban moesten. 

Het vliegveld in Manilla was net een doolhof en iedereen die we de weg 

vroegen gaf een ander antwoord. Maar aan het eind kwamen we er achter 

dat we met een shuttlebus naar terminal 2 gebracht werden op een zeer 

onlogische wijze. En daar moesten we midden in de nacht 4 uur wachten 

voordat we in het vliegtuig konden. De vlucht van Manilla naar Tacloban 

was kort en prettig. Maar eenmaal in Tacloban bleek de chauffeur die ons 

zou ophalen om naar Ormoc te gaan er niet te zijn en dus van lieverlee na 

een poos een taxi besteld en naar Ormoc gereden. In het hotel eerst maar 

een ontbijt gegeten en daarna koffers leeggemaakt. Vrijdag vertrekken 

om op zondag aan te komen. 

Maandag hebben we een eerste ronde gemaakt. Van het ziekenhuis hier in 

Ormoc later naar de technische school in Tumamak. We wilden ook nog 

naar Sambulawan, maar door een tyfoon, die aan de oostkant langs de 

eilanden ging, werd er zware regenval verwacht. Omdat daardoor de weg 

naar Sambulawan mogelijk te modderig zou worden, zijn we maar terug 

gegaan naar Ormoc.  

Dinsdag zijn we in Ormoc gebleven, een tyfoon schampte de Visayas, met 

hoge golven en veel wind. Nou zijn wij wel wat golven gewend, maar alle 

lucht- en zeevaartverkeer lag hierdoor stil en bij de mensen hier zat de 

angst er goed in.  De wind wakkerde flink aan wij waren dus ook beperkt 

in onze bewegingen. De mensen waren bang dat deze tyfoon klasse 5, een 

zware jongen dus, zou afbuigen en hier aan land zou gaan. 

Erla, onze steun en toeverlaat hier, kwam naar Ormoc en we hebben daar 

het programma doorgesproken wat er deze reis moet gebeuren. 

Woensdag zouden we naar Sambulawan gaan maar door de regen in de 

heuvels en ook hier in Ormoc kon dit niet doorgaan en zijn wij dus naar de 



notaris geweest om te regelen wat er nog gedaan moet  woorden om ons 

onroerend goed te verkopen en onze landbouwassociatie PAKAIN hier op 

te heffen. 

Dat aanleveren van gegevens bleek allemaal wel mee te vallen. Dus 

afgesproken dat de verkoop en opheffing volgende week zijn beslag krijgt. 

Dan donderdag naar Sambulawan. Tot aan de lagere school ging dat met 

de auto maar toen moesten we toch nog een stuk op de oude manier naar 

de bouwplaats van de Middelbare school,… lopen dus. Dat werd even heel 

voorzichtig naar boven op de heuvel. Daar aangekomen was ook de 

aannemer aanwezig en we hebben met hem en ook met Lea Grace Villa, 

de vrouw die dit project moet leiden- wat soms voor haar echt lijden 

wordt omdat ze dit nog nooit gedaan heeft- en nu gewoon voor de 

leeuwen gegooid wordt, maar met hulp van ons is het tot nu toe goed 

gegaan, het is een pittige tante. 

Volgens de aannemer kan hij over acht weken het gebouw op leveren. 

Wel moet dan de elektriciteit en water geregeld worden alsook  het verven 

van de buitenkant omdat dat een verplichting is van het departement van 

onderwijs, alle gebouwen van de overheid in dezelfde kleuren. Toen terug 

naar ons gebouw waar we getrakteerd werden op een stuk watermeloen  

en zijn daarna terug naar Ormoc gegaan waar we ‘s avonds de laatste 

online vergadering gehad hebben met de leden van PAKAIN en daarbij 

was iedereen die aanwezig alvast akkoord met de verkoop (wat al was 

besloten in de mei vergadering) maar dat nu nogmaals bevestigd werd en 

tevens met opheffen van PAKAIN. 

Zaterdag zijn we nog een keer naar de technische school geweest waar 

dik 20 leerlingen bezig waren met laswerk. Daar werden ons verteld dat er 

een nieuwe tyfoon onderweg was naar de Filipijnen, momenteel heeft hij 

nog de status van ‘tropische storm’ met de naam Falcon. 

Verder laten we het hierbij, de eerste week zit erop. We zullen zien wat de 

tweede week brengt, want het venijn zit hier altijd in de staart. Voor nu is 

alles zover rustig verlopen. 

 

Groetjes 

Bas en Karen 

 

 


